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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget  

Christiansborg  

1240 København K 

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 22. maj 2014 stillet mig følgende 

spørgsmål 144 alm. del, stillet efter ønske fra udvalget, som jeg hermed skal 

besvare. 

 

Spørgsmål 144 

Regeringen foreslår i ”Danmark helt ud af krisen” s. 15 at justere afgifterne 
vedrørende bioolier m.v., så afgifterne er i overensstemmelse med EU-reglerne. Vil 

det sige, at afgifterne for nuværende ikke er i overensstemmelse med EU-reglerne? 

 

Svar 

Spørgsmålet har været forelagt Skatteministeriet, som har givet følgende svar, som 

jeg kan henholde mig til: ”Under udarbejdelsen af forslaget om 

forsyningssikkerhedsafgift (FSA) af bl.a. VE-brændsel, der blev sendt i offentlig 

høring i efteråret 2013, blev det vurderet af Skatteministeriet, at den afgiftsmæssige 

behandling af bioolier m.v. af hensyn til overholdelse af energibeskatningsdirektivet 

og statsstøttereglerne burde justeres. Det er planen, at der fremsættes lovforslag 

herom til efteråret.”  
 

Med venlig hilsen 

 

 

Rasmus Helveg Petersen 
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